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Protokół nr RG.0002.43.2021 

z XLIII Sesji Rady Gminy Kobiór 

z dnia 29 września 2022 r. 

 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Przemysław Sawicki. Otworzył on sesję 

i stwierdził  prawomocność obrad. 

Obecnych 13 radnych, w posiedzeniu uczestniczył również Eugeniusz Lubański – Wójt, Gabriela 

Zając – Skarbnik. Lista obecności w załączeniu. 

 

Przewodniczący odczytał porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie wymaganego kworum.    

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 25.08.2022r. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu gminy Kobiór na 2022 

rok 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022 – 2031 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie diet dla radnych. 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

z dotychczasowym dzierżawcą gruntów stanowiących własność Gminy Kobiór 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie nieuwzględnienia wniosku o utworzenie 

Młodzieżowej Rady Gminy 

10. Sprawy bieżące. 

11. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

12. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący wniósł o dodanie do porządku obrad punktu: „Rozpatrzenie i podjęcie uchwały 

w sprawie udzielenia bonifikaty przy sprzedaży działek z przeznaczeniem na polepszenie 

warunków korzystania z nieruchomości przyległych położonych przy ul. Leśników w Kobiórze”.  

Obecni radni jednogłośnie wyrazili zgodę na rozszerzenie porządku obrad. 

Dodany punkt zostanie rozpatrzony z numerem 10 w porządku obrad – pozostałe elementy 

porządku obrad otrzymują numery kolejne. 

Zmieniony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 25.08.2022r. 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 

 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt przedstawił najważniejsze sprawy, które miały miejsce w okresie od 26.08.2022r. do 

29.09.2022r. 

 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie  zmiany budżetu gminy Kobiór na 2022 

rok 

 

Przewodniczący odczytał zmiany planu dochodów i planu wydatków z uchwały. 

Radny Jerzy Mazur – przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2022 – 2031 

 

Radny Jerzy Mazur – przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie diet dla radnych. 

 

Przewodniczący odczytał nową wysokość diet z uchwały. 

Radny Jerzy Mazur – przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Uchwała została przyjęta: 11 głosów za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

z dotychczasowym dzierżawcą gruntów stanowiących własność Gminy Kobiór 

 

Radny Bogdan Szpak – przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Komunalnej i 

Rolnictwa poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie nieuwzględnienia wniosku o utworzenie 

Młodzieżowej Rady Gminy 

 

Radny Zygmunt Jaromin – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytał 

uzasadnienie uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 
10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty przy sprzedaży działek 

z przeznaczeniem na polepszenie warunków korzystania z nieruchomości przyległych 

położonych przy ul. Leśników w Kobiórze 

 

Radny Bogdan Szpak – przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Komunalnej i 

Rolnictwa poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 
11. Sprawy bieżące. 

 

Nie zgłoszono spraw bieżących. 

 
12. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Radny Zygmunt Jaromin zapytał czy zgłosili się już oferenci do przetargu na wywóz 

i gospodarowanie odpadów. Wójt odpowiedział, że otwarcie ofert nastąpi w październiku o czym 

informował w swoim wystąpieniu na początku sesji. 

 

Radna Paulina Myszor nawiązała do pojawiających się w mediach informacji o tym, że samorządy 

poszukują oszczędności np. Poprzez częściowe wyłączenia oświetlenia ulic. Zapytała czy Gmina 

również planuje działania zmierzające do zmniejszenia zużycia energii. Wójt poinformował, że 

w najbliższym czasie pojawi się plan zmniejszenia zużycia energii. W jego opinii należy rozpocząć 
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od budynków jednostek gminnych – weryfikacji ustawień systemów ogrzewania oraz sprawdzenia 

czy zainstalowane jest energooszczędne oświetlenie. Rozważa się inny system sterowania 

oświetleniem ulicznym, może częściowe wyłączenia oświetlenia fragmentów ulic oraz 

wprowadzenie instalacji OZE na obiektach komunalnych. Wójt zgodził się, że rosnące ceny energii 

stanowią problem, z którym trzeba będzie się zmierzyć w przyszłorocznym budżecie. 

Radna zasugerowała, że oszczędności można poszukać na przykład w budynku szkoły – w nocy 

oświetlone są korytarze oraz wyświetlacz umieszczony na sali gimnastycznej. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że niektóre miejsca Kobióra są regularnie zaśmiecane. 

Zaapelował by zwracać uwagę i interweniować jeśli jest się świadkiem śmiecenia. Osoby 

niedbające o porządek stanowią mniejszość, ale mimo wszystko miejsca, w których panuje 

nieporządek rzutują na wizerunek Gminy. 

Wójt dodał, że odbywają się spotkania, których efektem ma być uporządkowanie terenu dawnej 

bazy transportu leśnego. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął sesję. 


